



PARENT-TEACHER ASSOCIATION WAH YAN COLLEGE HONG KONG

281 QUEEN'S ROAD EAST, HONG KONG

香港華仁書院家長教師會

香港皇后大道東 281 號

PHONE: (852) 2572-2251
FAX: (852) 2572-9370

Our reference: PTA 2011-2012/09

各位家長：

留學美國講座

有想過讓 貴子弟到外地留學嗎？有沒有讓他們到美國留學的打算呢？想多了解一點美國的教育制度，包括他們的統一測試和評估過程嗎？想知道如何部署以增加子弟擠身頂級大學的機會嗎？

本會有感於有愈來愈多同學打算負笈海外，為幫助家長與同學有更好的準備，特於 2012 年 6 月 30 日(星期六)下午二時三十分，於學生活動中心為各位預備一個講座，並邀請了三位知名的講者，為各位分享他們的心得。他們分別是：

1. Mr Jon Goldstein, Program Manager of Summer Academic Programs,
Johns Hopkins University -- Center for Talented Youth
2. Mr Derek Lee, Wah Yan alumnus, Groton School (2002), University of Pennsylvania (Degrees in
Math and Finance, 2006)
3. Ms Venice Chan, Education advisor, US Consulate General

他們三位將會跟大家分享有關到美國進修的事宜，包括如何準備、有關測試及收生程序等。講座大約兩個小時，並設有答問環節。

本講座特為於 2012 年 9 月升讀中四或以上的同學及他們的家長而設，講座將大部分以英語進行。名額有限(150 個)，先到先得。

萬勿錯過這個機會，請填妥下列回條，並盡早交回家長教師會置於接待處的回條收集箱。

家長教師會會長
梁家強

二零一二年五月二十三日



香港華仁書院 家長教師會
留學美國講座
報名表格

家長姓名：_____

學生姓名：_____ 班別：_____()

聯絡電話：_____ 電郵地址：_____

是 / 否家長教師會會員 (請圈出)

參加總人數：_____



PARENT-TEACHER ASSOCIATION WAH YAN COLLEGE HONG KONG

281 QUEEN'S ROAD EAST, HONG KONG

香港華仁書院家長教師會

香港皇后大道東281號

PHONE: (852) 2572-2251
FAX: (852) 2572-9370

Our reference: PTA 2011-2012/09

23 May 2012

Dear Parents and Students,

Seminar on "Further Study in the United States (US)"

Have you considered continuing your schooling overseas? Have you planned for any application for admission to universities in the US? How well do you understand their education system, including standardised tests and assessment process? How should you prepare yourself in the coming year(s) in order to get into a top college?

In response to the growing interest of students to study abroad, the Parent-Teacher Association (PTA) has arranged a seminar at 2:30pm on 30 June (Saturday) in the Student Activity Centre. Three very knowledgeable speakers have kindly accepted our invitation and will share their experience and advice with us. They are:

1. Mr Jon Goldstein, Program Manager of Summer Academic Programs,
Johns Hopkins University -- Center for Talented Youth
2. Mr Derek Lee, Wah Yan alumnus, Groton School (2002), University of Pennsylvania (Degrees in Math and Finance, 2006)
3. Ms Venice Chan, Education advisor, US Consulate General

The speakers will share with you different aspects of further study in the US, including the preparation, standardised tests and admission process for colleges. The seminar will last for about 2 hours with refreshments served before the Q&A session. The audience is targeted at students (Form 4 and up in 2012/13) and their parents. The seminar will mostly be conducted in English.

Please grasp this precious opportunity to attend and fill out the enrolment form below. We have an admission quota of 150 participants and enrolment will be on first-come-first-serve basis. The completed forms should be returned to the PTA box at the school entrance.

I look forward to meeting you at the seminar.

Yours sincerely,



Kenneth Leung

President of Parent-Teacher Association

PARENT-TEACHER ASSOCIATION WAH YAN COLLEGE HONG KONG

Seminar on "Further Study in the United States (US)"

ENROLMENT FORM

Name of Parent(s): _____

Student: _____ Class (No): _____ ()

Contact Tel. Nos.: _____ Email Address: _____

Member of PTA: Yes / No Total Number of participants: _____
(Please circle)